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Místo:   zasedací místnost ÚMOb Hrabová 

Čas:  16:00 – 18:00 

Přítomni: Jana Batelková, MBA, Ing. Jiří Koritár, Ing. Adam Hrabovský, Ing. Milan Kratochvíl, 

Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří Skalský 

Omluveni: Ing. Iva  Vinklerová, Ing. Tomáš Konečný   

Hosté :  Ing. Jana Faicová  

 

 

 

 

 

 

 

Program jednání: 

1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

3. Různé 

4. Předběžný program pro následující jednání komise VDE  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápis z jednání komise výstavby, dopravy a ekologie 
ze dne 29.3.2023 

1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

 

Členové komise byli seznámeni s aktuálním aktualizovaným seznamem úkolů 

 

 

 Aktualizace stavu neuzavřených úkolů  

 

Zodpovídá: Martin Krejčíček společně 

 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů  

 

Zodpovídá: Ing. Iva Vinklerová 

 

 

   

 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 

 

 

a) Renata Moskalová předložila ke stanovisku komisi VDE upozornění PČR ve věci dopravního 

značení -  svislé dopravní značení na ul. K Pilíkům. 

 

Komise VDE doporučuje upravit stávající dopravní značení tak, aby tvořilo ucelený systém. Tj. 

Ve směru jízdy od ulice Na Hurtě směrem k ulici K Pilíkům doplnit stávající dopravní značení B11 

„Zákaz vjezdu všech motorových vozidel“ o dodatkovou tabulku E13 „Mimo povolení vlastníka 

pozemku“. 

Ve směru jízdy od ulice Bělská směrem k ulici K Pilíkům doplnit dopravní značení B11 „Zákaz vjezdu 

všech motorových vozidel“ o dodatkovou tabulku E13 „Mimo povolení vlastníka pozemku“. 

 

b) Komise VDE obdržela podnět občana V.S. týkající se souvislé opravy MK – Na Rozvodí     

Paní Renata Moskalová v současnosti provádí mapování současného stavu místních komunikací. 

Od komise VDE obdržela návrh vzoru evidence stavu MK. Ve spolupráci s členy komise VDE by měl 

být výsledkem přehled komunikací s prioritami oprav. Tento přehled bude udržován a průběžně 

aktualizován. 

Termín dokončení: 30.4.2023 

 

V této souvislosti proběhne v týdnu po velikonocích první pochůzka členů komise VDE po Hrabové.  

Předmětem těchto pochůzek bude zjišťování aktuálního stavu komunikací, chodníků, přechodů, 

zrcadel a jiných bezpečnostních prvků. 
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c) Komise VDE obdržela od jednoho ze svých členů – Ing. Ivy Vinklerové podnět týkající se výstavby 

komunikace na p.č. 1315/5 a 1315/39. Jedná se o parcely spojující přilehlé RD s ulicí Na Hurtě. 

Komise VDE doporučuje vedení obce zahájit jednání s vlastníkem výše uvedených pozemků a 

vlastníky nemovitostí přilehlých k těmto pozemkům.  

 

 

 

3. Různé 

  

a) Dne 7.3.2023 proběhlo jednání u kulatého stolu na MMO ohledně zápachu ze zóny Hrabová. 

Martin Krejčíček informoval členy komise o výsledcích jednání ohledně zápachu ze zóny Hrabová, 

které se konalo na MMO za účasti představitelů společností podnikajících v zóně, VŠB-TUO a 

dalších. VŠB-TUO seznámila všechny přítomné s předběžnými výsledky měření dvěma různými 

metodami.  

Výsledek: 

V ovzduší se vyskytuje více prachových částic a chemických látek, než je běžné ve srovnání 

s obdobnými průmyslovými lokalitami na celém světě. 

Závěr: 

Vzhledem k tomu, že na konci roku 2022 proběhly v některých společnostech působících v zóně 

úpravy technologie, bylo by vhodné provést opakované měření. 

VŠB-TUO vypracuje závěrečnou zprávu z měření, kterou zašle na MMO, který následně bude 

informovat veřejnost o výsledcích měření. 

V této souvislosti komise VDE opětovně doporučuje vedení obce kontaktovat Krajský úřad MSK a 

podat oficiální žádost  o zařazení v roce 2024 do projektu "Provoz tří automatických 

monitorovacích stanic sledujících kvalitu ovzduší na území města Ostravy" vyhlášený KúMSK. 

 

b) Aktuální přehled možných dotačních titulů 

 

Členka komise VDE Ing. Iva Vinklerová předložila  aktuální seznam dotačních titulů ke dni 

27.3.2023. Tento seznam byl předán RMOb Hrabová . (Příloha č.1)  

 

c) Jednání k cyklistické dopravě v MOb Hrabová  dne 23.3.2023 

Martin Krejčíček a Jiří Skalský informovali členy komise o jejich účasti na schůzce vedení obce s 

Městským ateliérem prostorového plánování a architektury. 

Shrnutí: 

Účastníci jednání byli seznámeni s připravovanou Koncepcí cyklistické dopravy v Ostravě. 
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Následně byly diskutování tyto témata: 

- Oprava povrchů komunikací ulic K Pilíkům  

- Námět na obnovení projektu Levobřežní komunikace do Paskova 

- Námět na propojení stezky podél Mostní a ul. Na Rovince přes most Místecká 

- Podchod/podjezd Hrabová 

- Námět zřízení přechodu pro chodce na ul. Paskovská v místě vstupu do areálu TJ Sokol Hrabová 

a změna místa pro přecházení na nový přechodu pro chodce na ul. Paskovská u zastávek BETA 

 

 

 

d) Zmapování umístění kontejnerů na tříděný odpad 

V rámci úkolů z minulého jednání komise VDE provedla Jana Batelková (oblast Šídlovec) a Martin 

Krejčíček (oblast mimo Šídlovec) zmapování umístění kontejnerů na tříděný odpad.  

Umístění a počet kontejnerů viz příloha č.2 

V součtu bylo zmapováno celkem 35 míst. 

 

Možné návrhy ohrazení: 

1. Plechové ohrazení 

2. Kovová konstrukce s výplní latění z recyklovaného plastu 

3. Betonové montované dílcové ohrazení strukturované šedé (případně 

barevné) 

  

Během příštích jednání komise budou řešena možná přemístění, sloučení, zrušení, rozšíření těchto 

míst a konečné doporučení vzhledu ohrazení. 

 

 

 

 

4. Předběžný program pro následující jednání komise DVE (Duben 2023) 

 

 Seznámení s aktualizací seznamu nedokončených úkolů 

 Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů 

 Různé 

 

 

 

Zapsal dne 6.4.2023  Martin Krejčíček 


